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 Z á p i s  
 

 

z 18. zasedání Zastupitelstva města Sušice konaného dne 16. června 2021 v 16.00 hodin 

v budově Kina v Sušici 

 

 

Přítomni:  starosta města: Bc. Petr Mottl 

místostarosta města: František Jelínek 

      členové zastupitelstva města v počtu 17 

             tajemník: Mgr. Petr Novák 

             ostatní přítomní v počtu 46 

Omluveni: Ing. Věra Marešová, Mgr. Milena Naglmüllerová, Ing. František Majer, 

MUDr. Rudolf Voldřich 

 

 
1.  Zahájení 

2.  Volba návrhové komise  

3.  Volba ověřovatelů zápisu 

4.  Kontrola usnesení 

5.  Sušická nemocnice s.r.o.  

– Informace jednatele 

– Poskytnutí účelové neinvestiční dotace 

– Registrace na akutní lůžkovou chirurgii 

– Návrh na odvolání jednatele Sušické nemocnice s.r.o. 

6.  Darování dopravního automobilu pro SDH Albrechtice 

7.  Schválení podkladů pro poskytování dotací z rozpočtu města Sušice na rok 2021 

8.  Dotace z programu MPZ 

9.  Smlouva o poskytnutí účelové dotace – dopravní obslužnost za rok 2020 

10. Závěrečný účet za rok 2020 

11. Rozpočtová opatření 

12. Majetková agenda 

13. Zápis z 2. zasedání finančního výboru 

14. Zápis z 12. zasedání kontrolního výboru 

15. Vyhrazení pravomoci zastupitelstva města – Sportovní hala Sušice 

16. Architekt města – záměr uspořádání úvodní akce Pecha Kucha Night 

17. Odměny členů komisí za I. pololetí roku 2021 

18. Podklad Ing. Mileny Stárkové 

19. Diskuse 

20. Závěr  

 

J e d n á n í: 

 

 

1. Zahájení  
Osmnácté zasedání Zastupitelstva města v Sušici zahájil a řídil starosta města Bc. Petr Mottl. 

Dále pan starosta přivítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů zastupitelstva města, proto je schopno přijímat usnesení ke všem bodům programu.  
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Ing. Stárková včas předložila podklad nazvané „Referendum“. Otázka na starostu proč byl 

přejmenován na podklad Ing. Mileny Stárkové? Pan starosta odpověděl, že tento bod 

předkládá zastupitelstvu rada města, za přípravný výbor vystupuje zmocněnec, proto se v tuto 

chvíli nemůže ještě zastupitelstvo tímto bodem zabývat. Podklad Ing. Stárkové nesplňoval 

řádné náležitosti. Přípravný výbor podal žalobu, kterou Krajský soud v Plzni zamítl. 

K tomuto bodu proběhla diskuse Ing. Jandy, Mgr. Kroupové, Ing. Staňka (viz záznam). 

 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen dne 28. 4. 2021 a nebyly k němu 

vzneseny námitky. Program jednání byl schválen. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 15, Proti: 1, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž 

Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Švelchová J.) 

PROTI: 1 (Stárková M.) 

ZDRŽELO SE: 1 (Kroupová J.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

 

Zapisovatelkou dnešního jednání byla jmenována: Marie Valdmanová. 

 

2. Volba návrhové komise  

 
Pro zpracování návrhu usnesení byla zvolena komise ve složení: Věra Fornousová, 

Mgr.  Jitka Kroupová a Petr Nikodem. 
Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., 

Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

 

3. Volba ověřovatelů zápisu 
Ověřovateli zápisu byli navrženi: Ing. Jaroslav Macháček a Mgr. Čestmír Kříž. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., 

Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 
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4. Kontrola usnesení 
 

Ke kontrole usnesení nebyly vzneseny žádné námitky, zastupitelstvo města bere na vědomí 

zprávu o kontrole usnesení, a to bez připomínek. 

 

5. Sušická nemocnice s.r.o. 

 

-  Informace jednatele 

 
Předkladatel: Bc. Jiří Vlček 

 

Pan jednatel přednesl stručnou zprávu o situaci v nemocnici za uplynulé období. 

 

K tomuto bodu proběhla diskuse Ing. Jandy, Ing. Stárkové, Mgr. Kroupové, Mgr. Švelchové, 

Bc. Mottla, Ing. Staňkové, Ing. Staňka, p. Haise, p. Javorského, Mgr. Bartoše, , 

(viz záznam). 

 

Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 

1 -  Poskytnutí účelové neinvestiční dotace 

Město Sušice obdrželo od společnosti Sušická nemocnice s.r.o. žádost o dotaci ve výši 

10,5 mil. Kč na krytí provozní ztráty nemocnice v Sušici v účetním období roku 2021. 

Na základě zaslané žádosti o poskytnutí dotace na výše uvedený účel předkládám smlouvu 

ke schválení. Postupuje se dle zákona 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech, který velmi 

podrobně stanovuje postup přidělení i vyúčtování finanční dotace. Rada města poskytnutí 

dotace projednala a doporučuje zastupitelstvu města dotaci poskytnout. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové neinvestiční dotace ve výši 10,5 mil. Kč 

na krytí provozní ztráty související s poskytováním lůžkové péče v oboru vnitřní lékařství 

a následné lůžkové péče na území města Sušice pro společnost Sušická nemocnice s.r.o. 

Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČ: 08176302 a za tím účelem schvaluje smlouvu číslo  

A-003543 na poskytnutí této dotace a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. Finanční 

prostředky budou čerpány z organizace 1933-Sušická nemocnice. 

 

K tomuto bodu proběhla diskuse p. Haise, Bc. Vlčka, Ing. Stárkové, Ing. Jandy, 

Mgr. Kroupové, Ing. Marka (viz záznam). 

 
Pan Hais předložil návrh na úpravu usnesení v tomto znění: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové neinvestiční dotace ve výši 10,5 mil. Kč 

na krytí provozní ztráty související s poskytováním zdravotní péče na území města Sušice 

pro společnost Sušická nemocnice s.r.o. Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČ: 08176302 

a za tím účelem schvaluje smlouvu číslo A-003543 na poskytnutí této dotace a pověřuje 

starostu města podpisem smlouvy. Finanční prostředky budou čerpány z organizace 1933-

Sušická nemocnice. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4 
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PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., 

Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

 

-  Registrace na akutní lůžkovou chirurgii 

 
Předkladatel: Pavel Hais 

 

1 -  Sušická nemocnice s.r.o. – bezodkladně zaslat odvolání krajskému úřadu Plzeňského 

kraje, aby nedošlo k odebrání registrace na akutní lůžkovou chirurgii 

 

Odůvodnění: 

 

Žádám pana jednatele Sušické nemocnice, s.r.o., aby se vyjádřil k daným skutečnostem, 

které byly zaslány všem zastupitelům dne 8.6.2021 . 

 

Žádost o uložení úkolu jednateli nemocnice 

 

Vážení radní města Sušice, 

 

Krajský úřad zahájil řízení na zrušení registrací na akutní lůžkovou chirurgii v Sušické 

nemocnici s.r.o. k datu 30. 6. 2021. Zrušením registrací zaniknou smlouvy se zdravotními 

pojišťovnami na poskytování této péče, což zamezí možnosti obnovení činnosti chirurgického 

lůžkového oddělení. Zabránit tomu může pouze to, pokud se jednatel nemocnice odvolá proti 

tomuto řízení krajského úřadu a požádá o prodloužení těchto registrací o dalších šest měsíců.  

Vzhledem k tomu, že je podán návrh na vyhlášení referenda, které má řešit budoucnost 

Sušické nemocnice, je nezbytné, aby byly pro Sušickou nemocnici s.r.o. zachovány všechny 

možnosti dalšího vývoje, dokud nebude znám výsledek referenda. 

Proto vyzýváme radu města ve funkci valné hromady Sušické nemocnice s.r.o., aby jednateli 

uložila úkol toto odvolání bezodkladně podat ještě před zrušením registrací. 

 

S pozdravem 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města ukládá Bc. Jiřímu Vlčkovi, MBA, jednateli společnosti Sušická 

nemocnice s.r.o., aby bezodkladně zaslal odvolání krajskému úřadu Plzeňského kraje, aby 

nedošlo k odebrání registrace na akutní lůžkovou chirurgii. 

 

K tomuto bodu proběhla diskuse p. Chejna, Ing. Jandy, Mgr. Kroupové, Mgr. Bartoše, 
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Zastupitelstvo města žádá jednatele sušické nemocnice s.r.o. Bc. Jiřího Vlčka, MBA, aby činil 

takové kroky, které zabrání zrušení registrace na akutní lůžkovou chirurgii. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
Návrh nebyl schválen. 

Pro: 6, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 10, Omluveno: 4, Nepřítomno: 1 

PRO: 6 (Černý V., Hais P., Janda K., Kroupová J., Nikodem P., Stárková M.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 10 (Bartoš J., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., 

Mottl P., Staněk J., Staňková A., Švelchová J.) 

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Fornousová V.) 

 

- Nemocnice Sušice – návrh na odvolání jednatele Sušické nemocnice s.r.o. 
 

Předkladatel: Ing. Arch. Karel Janda 
 

Z několikastranného jednání dne 25.05.2021, které proběhlo na Krajském úřadu Plzeňského 

kraje (viz také Aktuality v Sušických novinách 11/2021 na str.3), vyplynulo, a na tom samém 

místě i jednatelem Sušické nemocnice s.r.o. (dále v průvodním textu jen „SusNem“) 

Bc. Vlčkem bylo potvrzeno, že provoz akutní lůžkové chirurgie nemá k dispozici žádné 

lékaře, které je dle registrace u Krajského úřadu PK a podle smluv se zdravotními 

pojišťovnami potřeba mít. 

O této skutečnosti musí dobře vědět především jednatel SusNem, a to již delší dobu 

(od listopadu roku 2020), od kdy také akutní lůžková chirurgie nefunguje. I přes jeho 

opakovaná veřejná prohlášení, že akutní lůžkovou chirurgii znovu otevře, prohlásil také na 

posledním jednání zastupitelstva, lékaře shánět nebude. Těmito vyjádřeními a kroky jedná dle 

mého názoru jednatel v rozporu se zakladatelskou listinou SusNem („…o rozsahu 

poskytované péče rozhoduje valná hromada…“) i v rozporu s platnými smlouvami 

se zdravotními pojišťovnami. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města ukládá radě města ve funkci valné hromady obchodní společnosti 

Sušická nemocnice s.r.o., se sídlem Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČO: 08176302, odvolat 

jednatele této společnosti Bc. Jiřího Vlčka MBA ke dni 30.06.2021. 

 

Ing. Janda – doporučuje vypsat výběrové řízení a pověřit dočasně vedením jednoho 

z původních jednatelů a to p. Haise. Odpověděl pan starosta s tím, že zastupitelstvo města 

nemůže uložit radě města odvolání jednatele. 

 

K tomuto bodu proběhla diskuse Mgr. Švelchové, Ing. Staňka, Ing. Stárkové, p. Jelínka, 

Mgr. Bartoše, Ing. Jandy (viz záznam). 

 

Ing. Janda předložil návrh na usnesení v tomto znění: 

Zastupitelstvo města žádá radu města ve funkci valné hromady obchodní společnosti Sušická 

nemocnice s.r.o., se sídlem Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČO: 08176302, odvolat 

jednatele této společnosti Bc. Jiřího Vlčka MBA ke dni 30.06.2021. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
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Návrh nebyl schválen. 

Pro: 6, Proti: 5, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 5, Omluveno: 4, Nepřítomno: 1 

PRO: 6 (Černý V., Hais P., Janda K., Kroupová J., Nikodem P., Stárková M.) 

PROTI: 5 (Bartoš J., Lhoták J., Mottl P., Staněk J., Švelchová J.) 

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 5 (Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., Macháček J., Staňková A.) 

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Fornousová V.) 

 

Pan starosta poděkoval panu jednateli Bc. Jiřímu Vlčkovi za činnost v uplynulém období, 

které bylo hodně složité. 

 

6. Darování dopravního automobilu pro SDH Albrechtice 

 
Předkladatel: Ing. Milan Gregor 

 

Rada města Sušice schválila na základě žádosti SDH Albrechtice dne 22.3.2021 nákup 

staršího dopravního automobilu a to v rámci schváleného rozpočtu pro SDH Albrechtice 

od obce Nezdice na Šumavě, kde toto vozidlo má v současné době v užívání JSDH Pohorsko. 

Jedná se o vozidlo VW Transportér ve stáří 25 let. Vozidlo bylo původně ve vlastnictví 

MV ČR - HZS Plzeňského kraje. V roce 2012 bylo převedeno na obec Nezdice na Šumavě. 

Dle poskytnuté fotodokumentace vozidlo odpovídá jeho stáří. Cena vozidla byla 35.000,- Kč 

V Albrechticích není zřízena městem zásahová jednotka. Jedná se pouze o družstvo SDH, 

které zajišťuje případné potřeby města v obci. V Albrechticích není žádná jiná požární 

technika jen požární stříkačka, která je využívána pro případný zásah, výcvik hasičů 

a na požární soutěže. SDH Albrechtice opravil v minulých letech prostory (střecha + 

venkovní omítka nemovitosti) pro umístění této stříkačky. Jedná se o objekt ve vlastnictví 

města Sušice, kde by bylo umístěno vozidlo.  

 

Město dále přispívá SDH Albrechtice částkou 40.000,-Kč ročně na opravu budovy bývalého 

obecního úřadu. Tato budova byla v minulosti převedena ve velmi špatném stavu 

do vlastnictví SDH Albrechtice. Opravu budovy zajišťují členové SDH svépomocí. V budově 

má město dlouhodobě umístěnu jednu z volebních místností pro osady Humpolec, Milčice, 

Albrechtice a Záluží. 

Vzhledem k tomu, že žádost města Sušice o zařazení vozidla do IZS byla zamítnuta HZS PK, 

a bylo by nutné zákonné pojištění hradit z rozpočtu města (nyní v rámci pojistné smlouvy 

se jedná o cca 3000,-Kč) a zároveň další náklady spojené s provozem, byla navržena jedna 

z možných variant podle ust. § 85 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, a to darovat 

uvedené vozidlo do vlastnictví SDH Albrechtice s tím, že veškeré náklady spojené 

s provozem tohoto vozidla budou hrazeny z vlastních zdrojů SDH Albrechtice. Na předmětné 

vozidlo se však nevztahují pravidla užívání vozidel jednotek SDHO stanovená městem Sušice 

(řešení dopravních nehod při zásahu, kondičních jízdách, zranění členů jednotky 

při výjezdu...).   

Další variantou, kterou je možné v souvislosti s darováním vozidla projednat a případně 

schválit, je poskytnutí ročního příspěvku začleněného do rozpočtu města (mimo současných 

běžných výdajů na SDH Albrechtice) na provoz vozidla v předem stanovené výši (pojištění 

odpovědnosti, PHM, nezbytné běžné opravy a údržba, STK + emise,…) a to na základě 

zdůvodněné žádosti SDH Albrechtice. Příspěvek by byl zahrnut do veřejnoprávní smlouvy, 

kterou každoročně uzavírá město Sušice a SDH Albrechtice. 
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Zastupitelstvo města Sušice může také schválit ponechání vozidla ve vlastnictví města Sušice 

a veškeré náklady spojené s jeho provozem budou hrazeny z navrženého a schváleného 

rozpočtu pro SDH Albrechtice pro konkrétní rok. Nebudou však zahrnuta řešení situací, která 

vzniknou při případných dopravních nehodách (škody na majetku, zranění členů sboru,…)  

 

Návrh na usnesení: 

a)  Zastupitelstvo města souhlasí s darováním dopravního vozidla VW Transportér 

ve vlastnictví města Sušice Sboru dobrovolných hasičů Albrechtice podle ust. § 85 písm. 

b) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, s tím, že veškeré náklady spojené s provozem tohoto 

vozidla budou hrazeny z vlastních zdrojů SDH Albrechtice. V případě souhlasu 

zastupitelstvo města pověřuje starostu města podpisem darovací smlouvy, která bude 

konzultována s Mgr. Sojkou. Náklady spojené s převodem vozidla budou hrazeny 

z rozpočtu SDH Albrechtice. 

 

b)  Zastupitelstvo města souhlasí s darováním dopravního vozidla VW Transportér 

ve vlastnictví města Sušice Sboru dobrovolných hasičů Albrechtice podle ust. § 85 písm. 

b) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, s tím, že na základě každoroční zdůvodněné žádosti 

sboru bude město Sušice přispívat na provoz uvedeného vozidla (zákonné pojištění, STK + 

emise, PHM, nutné opravy,…) v předem dohodnuté výši. V případě souhlasu 

zastupitelstvo města pověřuje starostu města podpisem darovací smlouvy, která bude 

konzultována s Mgr. Sojkou. Náklady spojené s převodem vozidla budou hrazeny 

z rozpočtu SDH Albrechtice.  

 

c)  Zastupitelstvo města nesouhlasí s darováním dopravního vozidla VW Transportér  SDH 

Albrechtice a souhlasí s ponecháním vozidla ve vlastnictví města Sušice a s hrazením 

veškerých nákladů spojených s provozem vozidla ze schváleného  rozpočtu pro SDH 

Albrechtice i pro nastávající roky.  

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Zastupitelstvo města souhlasí s darováním dopravního vozidla VW Transportér ve vlastnictví 

města Sušice Sboru dobrovolných hasičů Albrechtice podle ust. § 85 písm. b) zákona 

č. 128/2000 sb., o obcích, s tím, že na základě každoroční zdůvodněné žádosti sboru bude 

město Sušice přispívat na provoz uvedeného vozidla (zákonné pojištění, STK + emise, PHM, 

nutné opravy,…) v předem dohodnuté výši. V případě souhlasu zastupitelstvo města pověřuje 

starostu města podpisem darovací smlouvy, která bude konzultována s Mgr. Sojkou. Náklady 

spojené s převodem vozidla budou hrazeny z rozpočtu SDH Albrechtice.  

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., 

Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 
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7. Schválení podkladů pro poskytování dotací z rozpočtu města Sušice 

na rok 2021 

 
Předkladatel: Bc. Ivana Kubíková 

 

V souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů 

je nutné aktualizovat podklady pro poskytování dotací z rozpočtu města Sušice na obnovu 

objektů prohlášených za kulturní památky a objektů (nepamátkových) umístěných v Městské 

památkové zóně Sušice. 

 

Podklady byly předloženy a projednány na jednání Komise pro přípravu, zpracování 

a realizaci programu obnovy MPZ dne 15.2.2021. 

 

Aktualizace se týká těchto podkladů: Program pro poskytování dotace, pravidla pro žadatele 

a příjemce dotace, žádost o dotaci a veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace. Podklady 

jsou v aktualizované podobě.  

 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje podklady pro poskytování dotací v oblasti památkové péče 

z rozpočtu města Sušice na rok 2021 dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 1 

PRO: 16 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž 

Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., 

Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

8. Dotace z programu MPZ - návrh veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

dotace z programu regenerace 

 
Předkladatel: Mgr. Lenka Bernátková 

 

a) 

 

Zastupitelstvo města na svém jednání dne 21.4.2021 schválilo usnesením a) 4) zařazení 

obnovy kulturní památky kostela sv. Václava v Sušici k financování z Programu regenerace 

městských památkových rezervací a městských památkových zón na rok 2021. Zastupitelstvo 

města schválilo navržené finanční částky (finanční příspěvek z kapitoly Ministerstva kultury 

ČR / podíl města / příspěvek vlastníka) na podporu obnovy objektu umístěného v městské 

památkové zóně v Sušici, a to v následujícím členění: 

 

Kostel sv. Václava v Sušici – obnova jižní fasády a kamenických prvků 

 

v celkové sumě                                          612 353 Kč vč. DPH 
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příspěvek z rozpočtu MK ČR                    200 000 Kč 

příspěvek z rozpočtu města                          90 000 Kč 

podíl vlastníka                                           322 353 Kč 

 

Finanční spoluúčast města ve výši min. 10 % z celkových nákladů (90 000 Kč) bude hrazena 

z organizace 350, Příspěvky – památková péče. 

 

Dotace bude poskytnuta v součtu příspěvku z rozpočtu MK ČR (200 000 Kč) a příspěvku 

z rozpočtu města Sušice (90.000 Kč). Celková výše dotace činí 290 000 Kč. 

 

Dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů je nutné uzavřít 

s příjemcem dotace veřejnoprávní smlouvu. Návrh veřejnoprávní smlouvy byl odsouhlasen 

právníkem města. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 290 000 Kč z org. 350 Příspěvky – 

památková péče Římskokatolické farnosti Sušice, Bašta 54, 342 01 Sušice na obnovu kulturní 

památky kostela sv. Václav v Sušici, p.č.st. 37 v k.ú. Sušice nad Otavou na akci Kostel 

sv. Václava v Sušici – obnova jižní fasády a kamenických prvků. Zastupitelstvo města 

pověřuje starostu města podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 1 

PRO: 16 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž 

Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., 

Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

b) 

 

Zastupitelstvo města na svém jednání dne 21.4.2021 schválilo usnesením a) 5) zařazení 

obnovy kulturní památky městského domu č. p. 11/III, ul. Mariánská v Sušici k financování 

z Programu regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón 

na rok 2021. Zastupitelstvo města schválilo navržené finanční částky (finanční příspěvek 

z kapitoly Ministerstva kultury ČR / podíl města / příspěvek vlastníka) na podporu obnovy 

objektu umístěného v městské památkové zóně v Sušici, a to v následujícím členění: 

 

Městský dům č. p. 11/III, ul. Mariánská v Sušici – obnova severní a východní fasády 

 

v celkové sumě                           563 083 Kč vč. DPH 

příspěvek z rozpočtu MK ČR       200 000 Kč 

příspěvek z rozpočtu města            70 000 Kč 

podíl vlastníka                            293 083 Kč 

 

Finanční spoluúčast města ve výši min. 10 % z celkových nákladů (70 000 Kč) bude hrazena 

z organizace 350, Příspěvky – památková péče. 
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Dotace bude poskytnuta v součtu příspěvku z rozpočtu MK ČR (200 000 Kč) a příspěvku 

z rozpočtu města Sušice (70 000 Kč). Celková výše dotace činí 270 000 Kč. 

 

Dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů je nutné uzavřít 

s příjemcem dotace veřejnoprávní smlouvu. Návrh veřejnoprávní smlouvy byl odsouhlasen 

právníkem města. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí dotace ve výši 270 000 Kč z org. 350 Příspěvky – 

památková péče  na obnovu kulturní 

památky městského domu č.p. 11/III, ul. Mariánská v Sušici, p.č.st. 405/1 v k.ú. Sušice 

nad Otavou na akci Městský dům č.p. 11/III, ul. Mariánská v Sušici – obnova severní 

a východní fasády. Zastupitelstvo města pověřuje starostu města podpisem veřejnoprávní 

smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., 

Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

 

9. Smlouva o poskytnutí účelové dotace – dohrazení ztráty na dopravní 

obslužnost za rok 2020 

 
Předkladatel: Ing. Jan Löffelmann 

 
Město Sušice vzneslo požadavek na provoz linky 430911 v objednávce kraje s tím, že na něj 

bude přispívat. Objednávka je realizována krajem s tím, že provoz linky 430911 je financován 

městem Sušice formou dotace Plzeňskému kraji. Vzhledem k tomu, že průměrná ztráta byla 

o 1,32 Kč/km vyšší než předpoklad a tržby autobusové linky nedosáhly předpokládané výše 

odvozené z předchozích let (-166 948,08 Kč) požaduje Plzeňský kraj doplatek ve výši 

217 361,52 Kč. Dohrazení ztráty je zastupitelstvu doporučeno radou města. 

 

Ing. Janda – žádá, kolik bylo přepraveno osob, odpoví Ing. Löffelmann. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č, 20, kterým se org. 405 povýší 

o 200 000,-Kč a o tutéž částku se povýší organizace 98, konečný zůstatek minulých let.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 1, Omluveno: 4 

PRO: 16 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková 

M., Švelchová J.) 
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PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 1 (Kříž Č.) 

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje „Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí účelové dotace“ 

na dohrazení ztráty provozu autobusové linky 430911 – MHD Sušice a pověřuje starostu 

města jejím podpisem. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 1, Omluveno: 4 

PRO: 16 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková 

M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 1 (Kříž Č.) 

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

 

10. Závěrečný účet za rok 2020 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

K tomuto bodu proběhla diskuse Ing. Jandy, Mgr. Kroupové, Ing. Macháčka (viz záznam). 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje Závěrečný účet města za rok 2020 a vyjadřuje souhlas 

s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 16, Proti: 1, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4 

PRO: 16 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Javorský P., Jelínek F., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., 

Švelchová J.) 

PROTI: 1 (Janda K.) 

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku sestavenou k 31.12.2020, za rok 2020.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., 

Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  
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ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje převod z účtu 431 Výsledek hospodaření ve schvalovacím 

řízení na účet 432 Nerozdělený zisk, neuhrazená ztráta z minulých let. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., 

Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

 

11. Rozpočtová opatření 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 
Rozpočtové opatření č. 18 -  Ing. Švelchová 

 
Projektová dokumentace pro akci: „Nádražní 260, Sušice“ 

 

Rada města schválila zpracovatele projektové dokumentace pro stavební povolení 

pro investiční akci „Nádražní č.p. 260, Sušice“, která řeší přestavbu objektu pro bydlení. 

Současně alokované finanční prostředky nejsou dostačující, proto rada města  doporučuje 

rozpočtové opatření č. 18, kterým se organizace 2033 „ St. úpravy č.p. 260 PD“ povýší 

o částku 200 tis. Kč a o tutéž částku se povýší organizace 98 KZ z minulých let. 

 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 18, kterým se organizace 2033 

„St. úpravy č.p. 260 PD“ povýší o částku 200 tis. Kč a o tutéž částku se povýší organizace 98 

KZ z minulých let. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 3 

PRO: 13 (Bartoš J., Fornousová V., Hais P., Javorský P., Jelínek F., Kroupová J., Kříž Č., 

Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Janda K.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Černý V., Mottl P., Staňková A.) 

 

Ing. Janda – žádá o doplnění informace a to, o jakou částku se zvýšila přestavba, kdo 

projektuje a žádá o předložení projektové dokumentace. 
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Rozpočtové opatření č. 19 -  Ing. Hamák 

 

Sportoviště města Sušice – příspěvek na provoz 

 

Vzhledem k téměř absolutnímu výpadku příjmů v roce 2021 vlivem pandemie COVID 19 

chybí naší organizaci potřebné prostředky pro provoz. Žádám proto o navýšení příspěvku 

na provoz o 5 mil. Kč formou rozpočtového opatření č. 19, které by kompenzovalo vypadlé 

příjmy naší organizace dle přílohy č. 1. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 19, kterým se org.  283 - Sportoviště 

města Sušice (příspěvek na provoz) povýší o částku 5 mil. Kč a o tutéž částku se povýší 

organice 98 – konečný zůstatek minulých let. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 3 

PRO: 14 (Bartoš J., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Černý V., Mottl P., Staňková A.) 

 
Rozpočtové opatření č. 21 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem příspěvku ze státního rozpočtu dle zákona č. 95/2021 Sb., o kompenzačním bonusu 

pro rok 2021 v souvislosti s krizovými opatřeními COVID 19 ve výši 485.431,82 Kč. Jedná 

se o bonusové období od 1. února 2021 do 31. března 2021. Pro tento příjem je nutné zřídit 

novou org. 2122 Kompenzace daní 2021. Org. 2122 Kompenzace daní 2021 se v příjmové 

části zvýší o 485.431,82 Kč a zároveň se o tuto částku sníží org. 98 konečný zůstatek. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 21, kterým se zřizuje nová org. 2122 

Kompenzace daní 2021, která se zvýší v příjmové části o 485.431,82 Kč a zároveň 

se o stejnou částku sníží org. 98 konečný zůstatek minulých let. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 2 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová 

J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Mottl P., Staňková A.) 
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Rozpočtové opatření č. 22 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od MPSV z Operačního programu Zaměstnanost na realizaci projektu „Pomoc 

na cestě“ pro Sociální služby města Sušice ve výši 162.117,10 Kč. O částku 162.117,10 Kč 

se povýší org. 250 Sociální služby města Sušice v příjmové i výdajové části rozpočtu. Jedná 

se o průtokovou dotaci, kterou přeposíláme. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 22, kterým se org. 250 Sociální služby 

města Sušice povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 162.117,10 Kč.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová 

J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Mottl P., Staňková A.) 

 

Ing. Stárková – z důvodu úspory času doporučuje, společnou diskusi k rozpočtovým 

opatřením a společně hlasovat o všech najednou. 

 

Rozpočtové opatření č. 23 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociální věcí pro Sociální služby města Sušice 

na mimořádné odměny v souvislosti s epidemií COVID 19 ve výši 6.870.845,00 Kč. Jedná 

se o průtokovou dotaci. Org. 250 – Sociální služby města Sušice se povýší v příjmové 

i výdajové části o částku 6.870.845,00 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 23, kterým se org. 250 – Sociální 

služby města Sušice povýší v příjmové i výdajové části o částku 6.870.845,00 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 3 

PRO: 14 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Mottl P., Staněk J., Staňková A.) 
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Rozpočtové opatření č. 24 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociálních věcí na výkon sociální práce pro rok 2021 v 

celkové výši 792.143 Kč. V rozpočtu pro rok 2021 byla na tuto činnost schválena částka 

100.000 Kč. Z tohoto důvodu se zvýší org. 201 Hospodářská správa města v příjmové i 

výdajové části o částku 692.143 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 24, kterým se zvýší org. 201 

Hospodářská správa města v příjmové i výdajové části o částku 692.143 Kč. Jedná se o příjem 

a použití dotace od Ministerstva práce a sociálních věcí na výkon sociální práce pro rok 2021. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 3 

PRO: 14 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Mottl P., Staněk J., Staňková A.) 

 

Rozpočtové opatření č. 25 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem průtokové dotace ve výši Kč 123.500 Kč pro Sportoviště města Sušice od Ministerstva 

pro místní rozvoj z dotačního titulu COVID-Ubytování II/HUZ  – Podpora provozovatelů 

hromadných ubytovacích zařízení na území ČR, zasažených důsledky opatření souvisejících 

s pandemií COVID-19. Org. 2121 – Dotace COVID SMS se povýší v příjmové i výdajové 

části o částku Kč 123.500 Kč.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 25, kterým se org. 2121 – Dotace 

COVID SMS povýší v příjmové i výdajové části o částku 123.500 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 3 

PRO: 14 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Mottl P., Staněk J., Staňková A.) 

 

Rozpočtové opatření č. 26 – Ing. Šlajsová 

 

Přijetí a použití navýšení dotace od KÚ PK o 71.824 Kč – účelová dotace jako vyrovnávací 

platby za poskytování služeb obecného hospodářského zájmu. Jedná se o účelovou dotaci 

pro SSMS – Podpora sociálních služeb, kterou město pouze přeposílá příspěvkové organizaci. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 26 – navýšení účelové dotace 

od Krajského úřadu Plzeňského kraje, kterým se povýší příjmová i výdajová část org. 250 

Sociální služby města Sušice o 71.824 Kč.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

 

Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 3 

PRO: 14 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Mottl P., Staněk J., Staňková A.) 

 

Rozpočtové opatření č. 27 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociálních věcí na mimořádné finanční ohodnocení 

sociálních pracovníků v souvislosti s epidemií COVID 19 - výkon sociální práce ve výši 

60.210 Kč. Org. 201 Hospodářská správa města se zvýší v příjmové i výdajové části o částku 

60.210 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 27, kterým se zvýší org. 201 

Hospodářská správa města v příjmové i výdajové části o částku 60.210 Kč. Jedná se o příjem 

a použití dotace Ministerstva práce a sociálních věcí na mimořádné finanční ohodnocení 

sociálních pracovníků v souvislosti s epidemií COVID 19.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 3 

PRO: 14 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Mottl P., Staněk J., Staňková A.) 

 

 
Rozpočtové opatření č. 28  -  Ing. Šlajsová 

 

Ve schváleném rozpočtu pro rok 2021 je v příjmové části rozpočtu pod org. 2118 Dotace PK -

Sušická nemocnice plánováno 4,5 mil. Kč. Poněvadž celkovou výši této dotace město 

obdrželo na konci roku 2020, je nutné tyto prostředky v rozpočtu 2021 snížit. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 28, kterým se org. 2118 Dotace PK -

Sušická nemocnice v příjmové části sníží o 4,5 mil. Kč a o tutéž částku se zvýší org. 98 

konečný zůstatek minulých let. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 1, Omluveno: 4, Nepřítomno: 3 

PRO: 13 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Javorský P., Jelínek F., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 1 (Janda K.) 

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Mottl P., Staněk J., Staňková A.) 

 

Rozpočtové opatření č. 29  -  Ing. Šlajsová 

 

Snížení příspěvku na provoz u příspěvkové organizace Sušické kulturní centrum 

Vzhledem k tomu, že schválená dotace na provoz v roce 2020 nebyla spotřebována 

v přidělené výši, bylo nutné tyto částky časově rozlišit a účetně převést na výnosy příštích 

období. O částku 410. 000 Kč by měla být snížena dotace na provoz v letošním roce.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 29, kterým se příspěvkové organizaci 

Sušické kulturní centrum (org. 252) sníží příspěvek na provoz o 410. 000 Kč, zároveň se sníží  

org. 98 - konečný zůstatek min. let o tutéž částku. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 3 

PRO: 14 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Mottl P., Staněk J., Staňková A.) 

 

Rozpočtové opatření č. 30 -  Ing. Šlajsová 

 

 

Snížení příspěvku na provoz u příspěvkové organizace Sportoviště města Sušice 

 

Vzhledem k tomu, že schválená dotace na provoz v roce 2020 nebyla spotřebována 

v přidělené výši, bylo nutné tuto částku časově rozlišit a účetně převést na výnosy příštích 

období. O částku 562.586,59 Kč by pak měla být snížena dotace na provoz v letošním roce.  
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 30, kterým se příspěvkové organizaci 

Sportoviště města Sušice (org. 283) sníží příspěvek na provoz o 562.586,59 Kč, zároveň 

se sníží  org. 98 - konečný zůstatek min. let o tutéž částku. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 3 

PRO: 14 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Mottl P., Staněk J., Staňková A.) 

 

Rozpočtové opatření č. 31  -  Ing. Vladimír Marek 

 

Přeúčtování výdajů z org. 1933 - Sušická nemocnice na org. 1937 – Dotace chirurgické 

ambulance 1,8 mil. na rok 2019 

 

Dle Smlouvy o zajištění lékařské pohotovostní služby v oboru chirurgie a poskytnutí 

vyrovnávací platby uzavřené dne 27.12.2018 se společností Nemos Sokolov s.r.o. mělo být 

touto společností účtováno čtvrtletně o nákladech na zajištění chirurgické ambulance. V roce 

2019, kdy došlo k odkupu části závodu Nemos Sokolov s.r.o. do majetku nové společnosti 

Sušická nemocnice s.r.o. bylo opomenuto vyúčtovat měsíce 7+8, zajišťované ještě výše 

uvedeným smluvním partnerem. Financování tohoto období není kryto dotací z Plzeňského 

kraje. V lednu 2021 obdrželo město fakturu za tyto měsíce na celkovou částku 596.580 Kč. 

I takto opožděný požadavek na úhradu je oprávněný. Výše fakturovaných nákladů byla 

prověřena a rada města rozhodla o úhradě usnesením č. 58 ze dne 25.1.2021. Protože je tato 

částka součástí vyrovnávacího procesu v odkupu závodu, žádal jednatel společnosti 

o urychlení úhrady. Částka byla uhrazena z organizace 1933 Sušická nemocnice. Poněvadž 

se však jedná o prostředky, které se vztahují k vyúčtování dotace, je nutné přeúčtovat tuto 

částku na org. 1937-Dotace chir. ambulance 1,8 mil. Kč na rok 2019, ze které byly čerpány 

prostředky vyrovnávacích plateb roku 2019, včetně dotace od PK. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 31, snížení org. 1933 Sušická 

nemocnice o částku 596.580 Kč a povýšení nové organizace 1937 Dotace chir. ambulance 1,8 

mil. na rok 2019 o tutéž částku. Jedná se o přeúčtování vyrovnávací platby za VII-VIII/2019, 

která byla vyúčtována v lednu 2021. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 1, Omluveno: 4, Nepřítomno: 3 

PRO: 13 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Stárková M.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 1 (Staněk J.) 

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Mottl P., Staňková A., Švelchová J.) 
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Rozpočtové opatření č. 32  -  Zdeňka Kršková 

 

 

Rozšíření trasy teplovodu A/1 o napojení BD Smetanova 745, 746, 747 a odbočky k BD 

Smetanova 784 a Pod Antonínem 792 

 

Dne 27. 5. 2021 nám byl zaslán požadavek BD Pod Antonínem 792 a Smetanova 784, 

zda je možné na právě realizované trase teplovodu A/1 v oblasti sídliště u Červené udělat 

přípravu na odbočky k jejich domům. Tyto domy jsou v soukromém vlastnictví. Následně 31. 

5. 2021 obyvatelé bytových jednotek v BD Smetanova 745, 746, 747 přinesli žádost 

o napojení na centrální vytápění a realizaci teplofikace jejich bytů. Tyto domy jsou 

ve vlastnictví města. Je zpracovaná projektová dokumentace, kde se počítá s napojením 

našich BD v lokalitě Červená. Realizace probíhá postupně a právě probíhající realizaci trasy 

A/1 se s napojením nepočítalo. S přihlédnutím na pravděpodobnou realizaci poslední části, 

která se musí dělat souběžně s realizací výměny kanalizačních a vodovodních rozvodů v této 

oblasti je vhodné zařadit připojení k letošní etapě.  

S realizační firmou STAVOPLAST KL spol. s r.o., Stachy 266, 38473 bude následně 

domluvena cenová nabídka na rozšířenou část a bude předložena společně s dodatkem 

smlouvy radě města. 

 

Rada města rozhodla 7.6.2021 o realizaci rozšíření stávající trasy teplovodu A/1, tím 

se v letošním roce připraví teplovodní rozvody i do BD Smetanova 745, 746, 747 a vytvoří 

se odbočky k BD Smetanova 784, Pod Antonínem 792 a doporučila zastupitelstvu schválení 

rozpočtového opatření č. 32. 

 

Navržené rozpočtové opatření č. 32 doplňuje org. 1707 – Teplovod ul. 5. května o částku 

700 000,- Kč na rozšíření trasy teplovodu A/1, tím se napojí na teplovod i BD Smetanova 

745, 746, 747 a připraví se odbočky k BD Smetanova 784 a Pod Antonínem 792.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 32, kterým se organizace 1707 – 

Teplovod 5. května PD navýší o 700 000 Kč, o tutéž částku se povýší organizace č. 98 – 

konečný zůstatek minulých let.  
Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 2 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová 

J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Mottl P., Staňková A.) 
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12. Majetková agenda 

 
Předkladatel: Ing. Jaroslava Zdeňková 

 

1 -  Odkup pozemku – Sušice III, ul. Hájkova      
Rekonstrukcí ulice Hájkova byl dotčen pozemek p.č. 1554/2 v katastrálním území Sušice 

nad Otavou o výměře 52 m2  (ostatní plocha - ostatní komunikace), na kterém se nachází část 

nově vybudovaného  chodníku. Spoluvlastníky tohoto pozemku jsou p. Josef Ouda, Hájkova 

388/III, Sušice (1/2) a Václav Soukup, Hájkova 38/III, Sušice (1/2), kteří podali 

dne 21.4.2021 žádost o majetkové vypořádání. Obě strany se dohodly na kupní ceně za celý 

pozemek 10.000,- Kč (tj. 192,31 Kč/m2) s tím, že náklady spojené s odkupem (sepsání 

smlouvy a vklad do KN) uhradí strana kupující. 

Rada města usnesením č. 285 ze dne 10.5.2021 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o odkoupení pozemku p.č. 1554/2 v katastrálním území Sušice nad Otavou o výměře 52 m2  

(ostatní plocha - ostatní komunikace), od vlastníků 

za kupní cenu 10.000,- Kč, s tím, že náklady spojené s odkupem uhradí strana kupující; 

a doporučila pověřit starostu města podpisem kupní smlouvy.  

 

Návrh na usnesení :  

Zastupitelstvo města rozhodlo o odkoupení pozemku p.č. 1554/2 v katastrálním území Sušice 

nad Otavou o výměře 52 m2  (ostatní plocha - ostatní komunikace), od 

za kupní cenu 10.000,- Kč, s tím, že náklady spojené 

s odkupem uhradí strana kupující; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 2 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Jelínek F., Staňková A.) 

 

2 -  Nabytí pozemku pod komunikací od ÚZSVM - kasárna Pod Kalichem     

Město Sušice má možnost získat od státu - Úřad pro zastupování státu ve věcech 

majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2, IČ: 69797111 -  bezúplatně do svého 

majetku pozemek p.č. 2322/21 (ostatní plocha- ostatní komunikace) o výměře 306 m2 

 v katastrálním území Sušice nad Otavou, na kterém se nachází místní komunikace vedená 

v pasportu  místních komunikací pod č. 1.35d.1.  

Rada města usnesením č. 286 ze dne 10.5.2021 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o bezúplatném převodu  pozemku p.č. 2322/21 (ostatní plocha -ostatní komunikace) o výměře 

306 m2 v katastrálním území  Sušice nad Otavou z majetku ČR - Úřadu pro zastupování státu 

ve věcech majetkových do majetku města Sušice; a doporučila pověřit starostu města 

podpisem smlouvy.  

 

Návrh na usnesení :  

Zastupitelstvo města rozhodlo o bezúplatném převodu  pozemku p.č. 2322/21  (ostatní plocha 

- ostatní komunikace) o výměře 306 m2 v katastrálním území  Sušice nad Otavou z majetku 
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ČR - Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 

Praha 2, IČ: 69797111, do majetku města Sušice; a pověřuje starostu města podpisem 

smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 2 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Jelínek F., Staňková A.) 

 

3 -  Převod pozemků pod komunikacemi od SS Jeneč  

Rada města usnesením č. 104 ze dne  26.2.2019 schválila záměr převodu pozemků 

pod komunikacemi od  ČR - Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci, Třanovského 622/11, 

Praha 6,  

IČ: 00016918.  

Jedná se o pozemky, na kterých se nachází místní i účelové komunikace a bylo proto nutné 

je geometrickými plány rozdělit, aby město MK získalo bezúplatně a ÚK odkoupilo za cenu 

obvyklou. 

Pozemky p.č. 147/11 o výměře 2247 m2 (ostatní plocha- ostatní komunikace) v k.ú. Divišov 

u Sušice, 436/2 o výměře 2569 m2 (ostatní plocha - ostatní komunikace) v k.ú. Humpolec 

u Sušice a 241/4 o výměře 1153 m2 (ostatní plocha - ostatní komunikace) v k.ú. Rok, 

na kterých se nachází místní komunikace, může získat město bezúplatně. 

Pozemky p.č. 147/4 o výměře 2570 m2   (ostatní plocha - ostatní komunikace) v k.ú. Divišov 

u Sušice, 438/1 o výměře 6001 m2     (ostatní plocha - ostatní komunikace) v k.ú. Humpolec 

u Sušice, 241/2 o výměře 3499 m2 (ostatní plocha - ostatní komunikace) a 241/3 o výměře 

414 m2 v k.ú. Rok, 1098/1 o výměře 367 m2 (ostatní plocha - ostatní komunikace) v k.ú. 

Sušice nad Otavou, na kterých se nachází účelové komunikace, může město odkoupit 

za obvyklou cenu 781.210,- Kč. 

Rada města usnesením č. 291 ze dne 10.5.2021  doporučila  zastupitelstvu města rozhodnout 

o bezúplatném převodu  pozemků p.č 147/11 o výměře 2247 m2 v k.ú. Divišov u Sušice, 

436/2 o výměře 2569 m2 v k.ú. Humpolec u Sušice a  241/4 o výměře 1153 m2 v k.ú. Rok 

vše ostatní plocha- ostatní komunikace,  z majetku ČR - Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci, 

Třanovského 622/11, Praha 6, IČ: 00016918, do majetku města Sušice; a doporučila pověřit 

starostu města podpisem smlouvy.  

Rada města usnesením č. 292 ze dne 10.5.2021 doporučila  zastupitelstvu města rozhodnout 

o odkupu pozemků p.č. 147/4 o výměře 2570 m2  v k.ú. Divišov u Sušice, 438/1 o výměře 

6001 m2 v k.ú. Humpolec u Sušice, 241/2 o výměře 3499 m2 a 241/3 o výměře 414 m2 v k.ú. 

Rok, 1098/1 o výměře 367 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou, vše ostatní plocha - ostatní 

komunikace, z majetku ČR - Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci, Třanovského 622/11, 

Praha 6, IČ: 00016918, do majetku města Sušice, za cenu obvyklou v celkové výši 781 210,- 

Kč; a doporučila pověřit starostu města podpisem smlouvy.  

      

Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo města rozhodlo o bezúplatném převodu pozemků p.č 147/11 o výměře 2247 m2  

v k.ú. Divišov u Sušice, 436/2 o výměře 2569 m2 v k.ú. Humpolec u Sušice a 241/4 o výměře 

1153 m2 v k.ú. Rok vše ostatní plocha - ostatní komunikace,  z majetku ČR - Státního statku 
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Jeneč, s.p. v likvidaci, Třanovského 622/11, Praha 6, IČ: 00016918, do majetku města Sušice; 

a pověřuje starostu města podpisem smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 2 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Jelínek F., Staňková A.) 

 

Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo města rozhodlo o odkupu pozemků p.č. 147/4 o výměře 2570 m2 v k.ú. Divišov 

u Sušice, 438/1 o výměře 6001 m2  v k.ú. Humpolec u Sušice, 241/2 o výměře 3499 m2 

a 241/3 o výměře 414 m2 v k.ú. Rok, 1098/1 o výměře 367 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou, 

vše ostatní plocha - ostatní komunikace, z majetku ČR - Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci, 

Třanovského 622/11, Praha 6, IČ: 00016918, do majetku města Sušice, za cenu obvyklou 

v celkové výši 781 210,- Kč; a pověřuje starostu města podpisem smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 2 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Jelínek F., Staňková A.) 

 

4 -  Směna částí pozemků - Sušice II, ul. Na Valše 

Při  budování plynovodu v ul. Na Valše bylo zjištěno, že oplocení pozemku st.p.č. 181/2 

v katastrálním území  Sušice nad Otavou (zastavěná plocha a nádvoří) majitelů 

neprochází faktickou a právní hranicí tohoto pozemku 

a pozemku p.č. 2364/1 (ostatní plocha - manipulační plocha) ve vlastnictví  města Sušice. 

Před schválením směny části pozemku p.č. 2364/1 o výměře cca 3,8 m2 za část pozemku 

p.č. st. 181/2 o výměře cca 4,6 m2  oba v k.ú. Sušice nad Otavou, bylo třeba záměr zveřejnit 

na úřední desce města.   

Rada města usnesením č. 396 ze dne  10.5.2021 schválila záměr směny části pozemků 

p.č. 2364/1 a st. 181/2 a jeho zveřejnění na úřední desce města.  Záměr byl zveřejněn 

od 11.5.2021 do 27.5.2021, nikdo neměl připomínky.  

Podle nového geometrického plánu č. 3745-88/2021 dojde ke směně části pozemku 

p.č. 2364/1 (označenou ,,b“) o výměře 4,0 m2  a části pozemku st.p.č. 181/2 (označenou ,,a“) 

o výměře 3,0 m2. Strany souhlasí s tím, že směna bude bezplatná.  

Rada města usnesením č. 381 ze dne 7.6.2021  doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o směně části pozemku p.č. 2364/1 v k.ú. Sušice nad Otavou o výměře  4,0 m2  (ostatní 

plocha - manipulační plocha) ve vlastnictví města Sušice za část pozemku p.č. st. 181/2 

v k.ú. Sušice nad Otavou o výměře 3,0 m2 (zastavěná plocha a nádvoří) ve vlastnictví p. Marie 
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a Františka Černíkových, Miřenice; a doporučila pověřit starostu města podpisem směnné 

smlouvy. 

   

Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo města rozhodlo o směně části pozemku p.č. 2364/1 v k.ú. Sušice nad Otavou 

o výměře 4,0 m2 (ostatní plocha - manipulační plocha) ve vlastnictví města Sušice za část 

pozemku p.č. st. 181/2 v k.ú. Sušice nad Otavou o výměře 3,0 m2 (zastavěná plocha 

a nádvoří) ve vlastnictví a pověřuje starostu 

města podpisem směnné smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 2 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Jelínek F., Staňková A.) 

 
5 -  Zřízení a pojmenování nové ulice - Sušice II    

V ,,lokalitě Pod Viničkami“, kde probíhá a plánuje se nová výstavba rodinných domů, 

vznikne nová ulice na pozemku p.č. 546/16 v katastrálním území Sušice nad Otavou (kolmá 

na ul. Pod Viničkami). Zřízení a pojmenování nové ulice je v souladu s § 84 odst. 2) písm. s) 

zákona o obcích v pravomoci zastupitelstva města. Zastupitelé podali tyto návrhy: 

Rozacínova, Karla Polaty, Karla Rašky, Pod Okrouhlou, Svatoborská, Svatojánská, 

Domkářská, Vyhlídková, Spojovací.  

Další nové ulice vzniknou v lokalitách směrem na Rok (souběžná s ul. Hájkova), kolmá na 

ul. K Vyhlídce, Nad kapličkou sv. Antonína a v areálu bývalých kasáren.     

 

Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo města rozhodlo o zřízení nové ulice na pozemku p.č. 546/16 v k.ú. Sušice 

nad Otavou, a rozhodlo o jejím názvu Rozacínova. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 1 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Macháček J.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staňková A.) 

  

13. Zápis z 2. zasedání finančního výboru 

 
Předkladatel: Ing. Jaroslav Macháček 
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Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo bere na vědomí zápis z 2. jednání finančního výboru ze dne 3.6.2021. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 1 

PRO: 16 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., 

Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staňková A.) 

 

14. Zápis z 12. zasedání kontrolního výboru 

 
Předkladatel: Ing. Milena Stárková 

 

Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo bere na vědomí zápis z 12. jednání kontrolního výboru ze dne 3.6.2021. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 1, Omluveno: 4, Nepřítomno: 1 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švelchová 

J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 1 (Lhoták J.) 

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staňková A.) 

 

15. Vyhrazení pravomoci zastupitelstva města – Sportovní hala Sušice 

 
Předkladatel: Mgr. Jitka Kroupová 

 

Na základě zákona o obcích § 102 odst. 3 platí, že: rozhodování ostatních záležitostí patřících 

do samostatné působnosti obce, pokud nejsou vyhrazeny zastupitelstvu obce nebo pokud si 

je zastupitelstvo obce nevyhradilo, zabezpečuje rada obce.  

 

Mezi výše uvedené pravomoci lze podřadit i pravomoc rady města rozhodnout o uzavření 

smlouvy o dílo na zhotovení stavby nové Sportovní haly v Sušici. Jedná se o akci, která 

je předmětem vypsané veřejné zakázky – Sportovní hala Sušice, s termínem podání nabídek 

do 05.05.2021, 09:00, aktuální stav – probíhá vyhodnocování. 

 

Vzhledem k tomu, že otázka výstavby nové Sportovní haly v Sušici není jednotně vnímána, 

ať už z důvodu ceny, rozsahu, načasování, atd…, mám za to, že o případném rozhodnutí 

uzavřít smlouvu o dílo na zhotovení stavby nové Sportovní haly v Sušici, by mělo rozhodnout 

zastupitelstvo města, jakožto nejvyšší orgán města, na místo rady města. 
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S ohledem na uvedené navrhuji následující usnesení: 

 

K tomuto bodu proběhla diskuse Ing. Jandy, Mgr. Bartoše, Mgr. Kroupové, Ing. Staňka, 

Ing. Macháčka, (viz záznam). 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města si vyhrazuje do své pravomoci rozhodování o uzavření smlouvy o dílo 

na zhotovení stavby nové Sportovní haly. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh nebyl schválen. 

Pro: 6, Proti: 5, Zdrželo se: 3, Nehlasovalo: 1, Omluveno: 4, Nepřítomno: 2 

PRO: 6 (Černý V., Hais P., Janda K., Kroupová J., Nikodem P., Stárková M.) 

PROTI: 5 (Bartoš J., Javorský P., Kříž Č., Macháček J., Staněk J.) 

ZDRŽELO SE: 3 (Lhoták J., Mottl P., Švelchová J.) 

NEHLASOVALO: 1 (Jelínek F.) 

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Fornousová V., Staňková A.) 

 

 

16. Architekt města – záměr uspořádání úvodní akce Pecha Kucha Night 

 
Předkladatel: Ing. Arch. Karel Janda 
 

Byl jsem v loňském roce pověřen radou města (viz usnesení č. 178), abych navrhl 

a zorganizoval úvodní seminář s tématem „Architekt města Sušice“, přičemž jsem jakýsi 

koncept připravoval, avšak pandemická situace neumožňovala pro rok 2020 tento úkol 

seriózně naplnit. I tak jsem rozpracoval v té době alespoň koncept, a nyní, kdy se domnívám, 

že bychom mohli akci uspořádat na podzim letošního roku, předkládám tento záměr 

k posouzení zastupitelstvu města. 

 

Navrhuji uspořádat úvodní akci na dané téma formou platformy Pecha Kucha Night (viz 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Pecha_Kucha ). Tato platforma je velmi atraktivní a záštitu (= 

licenci) nad naší akcí nabízí Pecha Kucha Night Plzeň (viz např. 

http://www.pknp.cz/predchozi/akce/?idAkce=44 ), kde kontaktní osobou může být pro nás 

architekt Jakub Mareš. Za „licenci“ není požadován honorář. 

 

Po prvních konkrétních krocích lze navrhnout tyto parametry: 

 

TERMÍN KONÁNÍ: navrhuji zatím variantně, a to buď 01.10.2021 anebo 29.10.2021 

(doporučený a osvědčený den v týdnu je pátek, kdy se mohou zúčastnit mj. také studenti 

a lidé přijíždějící na víkend). Tyto termíny nelze zcela jednoznačně potvrdit či vyvrátit, zda 

to epidemická situace umožní (pozn.: v roce 2020 bylo možno akce uskutečnit cca 

do poloviny října), avšak vše na tyto termíny můžeme po odsouhlasení tohoto záměru začít 

směřovat. 

 

MÍSTO KONÁNÍ: ideálním prostředím pro akci Pecha Kucha bývají opuštěné budovy, třeba 

industriální anebo památky před obnovou (nabízela by se administrativní budova Solo či Stará 

lékárna), avšak v našem případě a vzhledem také k datumu je prvotně předjednán prostor 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Pecha_Kucha
http://www.pknp.cz/predchozi/akce/?idAkce=44
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PDA (pozn.: pokud by si zastupitelstvo přálo jiný prostor, např. Kino, a bude-li volno, lze 

o tom jistě dále jednat). 

 

ROZPOČET AKCE: Kalkuluji náklady dle zkušeností organizátorů, dle prvotní rozvahy 

i podle dosud vedené komunikace s potenciálními aktéry takto: 

- 7 až 10 vystupujících aktérů  … 7 x 2.500,- až 10 x 2.500,- … 17.500,- až 25.000,-Kč 

- moderátor (příprava, moderování) … 20 hod. x 400,-   …   8.000,- Kč 

- programátor, technik   …   5 hod. x 400,-   …   2.000,- Kč 

- hudební úvod, doprovod a další … zatím jen náklady bez honorářů … 10.000,- Kč 

- prostor, vybavení aj. (dezinfekce) … zatím bez určení nákladů (snažím se řešit 

sponzoringem) 

- brigádníci, pořadatelská služba … 10 x 5 x 200,-   …   3.000,- Kč 

- propagace    … zatím vlastními silami (snažím se řešit sponzoringem) 

- ubytování, stravování vystupujících … 7 x 1.500,- až 10 x 1.500,- … 10.500,- až 15.000.-Kč 

CELKEM (dosavadní odhad)  …     … 51.000,- až 63.000,-Kč 

 

OKRUH VYSTUPUJÍCÍCH: V této chvíli jsem pouze vytipoval (zatím neoslovil!) zástupce 

samospráv (např. Český Krumlov, České Budějovice, Říčany u Prahy, Litomyšl, Klatovy), 

zástupce odborníků (Česká komora architektů a některé architekti), zástupce místní veřejnosti 

a některé veřejně známé osobnosti. 

 

K tomuto bodu proběhla diskuse  

PhDr. Lhotáka, p. Haise, Bc. Mottla, Mgr. Švelchové, Ing. Stárkové, Ing. Sedleckého (viz 

záznam). 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice souhlasí se záměrem uspořádání úvodní akce na téma „Architekt 

města Sušice“ formou Pecha Kucha Night dle předložených parametrů a pověřuje zastupitele 

Karla Jandu dalším rozpracováním předmětného záměru. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 12, Proti: 0, Zdrželo se: 4, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 1 

PRO: 12 (Bartoš J., Černý V., Hais P., Javorský P., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., 

Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Stárková M.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 4 (Fornousová V., Janda K., Jelínek F., Švelchová J.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staňková A.) 

 

17. Odměny členů komisí za I. pololetí roku 2021 

 
Předkladatel: Mgr. Petr Novák 

 

Odměna členů výborů a komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva – návrh odměn 

za I. pololetí roku 2021 
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V souvislosti s rozhodnutím zastupitelstva města ze dne 13. 6. 2018 v oblasti odměňování 

členů orgánů města předkládáme zastupitelstvu přílohou návrh na poskytnutí odměny 

v celkové částce 24 000,- Kč za dobrovolnou občanskou angažovanost v komisích rady 

a výborech zastupitelstva města za I. pololetí roku 2021, dle přílohy. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, kteří 

nejsou členy zastupitelstva města, za výkon funkce členů výborů, komisí a zvláštních orgánů 

města a to členům komisí a výborů dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 4, Nepřítomno: 1 

PRO: 16 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Mottl P., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., 

Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 4 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staňková A.) 

 

18. Podklad Ing. Mileny Stárkové 

 
Předkladatel: Ing. Milena Stárková 

 

 
Přípravný výbor (5 členů) podal na MU Sušice 11. 11. 2020 Návrh na konání místního 

referenda (dále jen Návrh), který podepsalo zákonem stanovený minimální počet sušických 

voličů (více než 2 tisíce). Referendum řeší 3 otázky - podporu zdravotní péče městem Sušice 

v rozsahu: lůžková interna, lůžková chirurgie, JIP, následná péče, ambulance, komplement 

(RTG, SONO, laboratoř), včetně pořízení CT přístroje v Sušické nemocnici (v souladu 

s usnesením zastupitelstva ze 12/2019). Dále řeší závazek města Sušice neprodat nemovitosti, 

které slouží Sušické nemocnici k poskytování zdravotní péče ve výše uvedeném rozsahu 

po dobu minimálně 2 let. Třetí otázka se týká odkladu výstavby sportovní haly minimálně 

o 2 roky. 

Z důvodu vyhlášení nouzového stavu byly lhůty týkající se administrace referenda přerušeny 

(do 11. 4. 2021). Proto přípravný výbor změnil datum konání referenda na 8. a 9. října 2021, 

tedy v souběhu s podzimními parlamentními volbami. Úprava termínu byla na MU doručena 

14.04.2021. 

MÚ zkontroloval Návrh a nezpochybnil ani otázky, ani podpisy – zde tedy považuje Návrh 

za bezchybný. Úřad vyzval k doplnění Návrhu v části, týkající se nedostatečného odhadu 

nákladů spojených s realizací rozhodnutí, případně přijatého v referendu. V souladu s výzvou 

přípravný výbor doplnil Návrh. To se opakovalo celkem třikrát, tj. MÚ Sušice vyzval 

3x (naposledy 28.5. 2021) přípravný výbor k odstranění tvrzených nedostatků Návrhu 

a přípravný výbor celkem 3x (naposledy 3.6. 2021) údaje doplňoval. 
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Vzhledem k níže uvedené judikatuře považuje přípravný výbor některá vyjádření MÚ 

Sušice za obstrukční a zákonný rámec přesahující - např. vyjádření ze 14. 5. 2021: 

„..“je nutné přesně, úplně a správně v návrhu doplnit výši nákladů spojených s realizací 

rozhodnutí (např. provozní, investiční) a dále jejich rozložení do příštích let. … Ze složení 

členů přípravného výboru je zřejmé, že několik členů má i vzhledem ke své veřejné činnosti 

v orgánech nemocnice a města nadstandardní informace o skladbě rozpočtu města 

a hospodaření nemocnice, takže jistě není problémem tento elementární požadavek doplnit.“ 

 Usnesení Krajského soudu v Praze ze dne 20. 7. 2012, č. j. 50 A 7/2012-64): 

 „…v případě náležitosti stanovené v § 10 odst. 1 písm. d) zákona o místním referendu (odhad 

nákladů spjatých s místním referendem) se správnost zkoumá jen velmi omezeně. Plyne to už 

z toho, že se jedná o odhady a nikoliv konstatování předem známé veličiny.“ 

„… Pro tento účel pak postačí pouze přibližné údaje, po nichž lze požadovat pouze přesnost 

v řádech, nikoliv však detailní položkový rozpis účetního charakteru.“ 

Z výše uvedených důvodů se členové přípravného výboru rozhodli Návrh na vyhlášení 

referenda postoupit krajskému soudu v zákonné lhůtě, soud rozhodne do cca 30 dnů. 

V příloze naleznete Návrh na určení spolu s doručenkou o podání. 

K tomuto tématu vystoupil pan tajemník, který na stůl předložil materiál - Zpráva o prověření 

postupu správního odboru městského úřadu ve věci „Návrh přípravného výboru na konání 

místního referenda ve smyslu ustanovení § 8 zákona 22/2004 Sb. O místním referendu“. 

 

Proběhla delší diskuse - Mgr. Kroupová, Ing. Stárková, p. Hais, p. starosta.  

Ing. Janda požádal do zápisu zapsat výrok tajemníka, „že kdyby městský úřad chtěl, mohl 

škodit více“. 

 

 

19. Diskuse 

 
Pan Hais – problematika s parkováním u nemocnice. Doporučuje umístit mapku, 

kde je možné parkovat. 

 

Mgr. Kroupová – poděkovala za zpracování administrativy – firmy Accolade. Požádala pana 

starostu, jaké stanovisko zaujme. Pan starosta odpověděl, že bude postupovat dle zákona. 

 

Pan Javorský – doporučuje platit platební kartou v pokladně městského úřadu 

a v informačním centru. 

 

Ing. Stárková – při projednání věcného břemeno pro Accolade, nebylo radou města přijato 

usnesení, z tohoto důvodu se nemůže stavět. V r. 2018 bylo přijato usnesení, že zastupitelstvo 

nesouhlasí. Odpověděl pan starosta s tím, že územní plán umožňuje výstavbu haly, vlastník 

a investor postupuje v souladu s územním plánem, stavba je složitá, jediným bodem 

je přípojka na kanalizaci, která je ze zákona povinná, budu hlasovat pro. Mgr. Kroupová – 

není povinností obce dát souhlas. Odpověděl pan starosta – souhlas je formální záležitost. 

Dále v diskusi vystoupil Ing. Janda, Mgr. Bartoš, p. Černý a p. Jelínek. 
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20. Závěr 
 

 

Osmnácté zasedání zastupitelstva města ukončil starosta města Bc. Petr Mottl. 

 

 

 

 

 

O v ě ř o v a t e l é : 

 

 

 

Ing. Čestmír Kříž                                                                                Ing. Jaroslav Macháček 

Ověřeno dne 23. 6. 2021                                                                     Ověřeno dne 23. 6. 2021 

 

 

 

 

Zapsala: Marie Valdmanová 

Dne: 16. 6. 2021 

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Petr Mottl  František Jelínek 

starosta města  místostarosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




